



Upeslīči, Priekuļu pagasts, Priekuļu novads, LV-4126 • Tālrunis 29559921
• E-pasts kristers@sergis.lv • Web www.sergis.lv
Reģ.Nr. 40008028418 • A/S DNB RIKOLV2X, LV28RIKO0002013289600

Apmeklēšanas noteikumi "Izaicinājuma kauss 2018"

VISI motokrosa "Izaicinājuma kauss 2018" apmeklētāji (t.sk. motokrosistu mehāniķi, treneri, draugi, paziņas utt.) pērk ieejas biļetes saskaņā ar noteiktajām biļešu cenām.

Pieaugušie 5 eur , pensionāri un jaunieši 10 līdz 16 gadi 2 eur, invalīdi bez maksas. Automašīnas bez maksas. SPORTISTI UZRĀDOT DERĪGU 2018 GADA LICENCI BEZ MAKSAS.

Sportisti saņem pie ieejas teritorijā speciālu sportistu aproci ieejai kompleksa teritorijā un PĀPILDUS PIE REĢISTRĀCIJAS saņem 3 aproces ieejai pirmsstarta un mehāniķu zonā
!!!!!!!!!!!!!!

ieeja mehāniķu un pirmsstarta zonā iespējama tikai, ja ir standarta ieejas aproce + speciālā aproce pirmsstarta un mehāniķu zonai.

ALL the "Challenge Cup 2018" motocross visitors (including mechanics, coaches, friends, acquaintances, etc.) are buying entry tickets in accordance with established fares.

Adults 5 EUR, pensioners and youngsters from 10 to 16 years 2 EUR, the disabled free of charge. Cars free of charge. ATHLETES PRESENT A VALID 2018 ANNUAL LICENSE FREE OF CHARGE.

Riders will receive at the entrance to the territory a special athlete entrance bracelet and WITH REGISTRATION WILL RECEIVE 3 EXTRA bracelets for the pre-start and the mechanics area entrance
!!!!!!!!!!!!!!

Entry to the mechanics and pre-start area is possible only if there is a standard entrance bracelet + special bracelet for the pre-start and the mechanics are.

Все посетители "Challenge Cup 2018" (механики, тренера , знакомые включительно) приобретают билеты в соответствии с установленными расценками.

Взрослые 5 евро, пенсионеры и подростки от 10 до 16 лет - 2 евро. Инвалиды - бесплатно. Парковка - бесплатно. СПОРТСМЕНЫ ПРЕДОСТАВЛЯЮЩИЕ ДЕЙСТВУЮЩУЮ ЛИЦЕНЗИЮ 2018 - БЕСПЛАТНО.

СПОРТСМЕНЫ, при въезде на территорию получают специальный браслет и ВО ВРЕМЯ РЕГИСТРАЦИИ ПОЛУЧАТ 3 ДОПОЛНИТЕЛЬНЫХ браслета для предстартовой зоны и для входа в зону механиков!!!!!!!!!!!!!!

Вход в предстартовую зону и зону механиков, возможен лишь при наличии стандартного входного браслета + специального браслета для предстартовой зоны и зоны механиков.